



Hotel VIC on the Harbour opening in the first half of next year
海匯酒店快將於明年上半年開幕

16

New blood for hotel portfolio 酒店業務組合添動力

The Group is adding two new establishments to its Hong Kong hotel portfolio in coming years to expand its holdings and increase recurring income. Hotel VIC on the Harbour in North Point is scheduled to open in the first half of 2018 while the primary structure of a new hotel in Siu Lek Yuen in Sha Tin is complete with building services installation in progress.

Hotel VIC on the Harbour in North Point

The integrated development on the North Point harbour front will have residences, a shopping mall and Hotel VIC on the Harbour. The occupation permit for the hotel has been issued and preparation for its opening in the first half of next year is progressing smoothly.

Hotel VIC on the Harbour is strategically located for easy access. MTR North Point Station is just a few steps away while a ferry pier and other public transportation are close by. The hotel will offer luxury stays at reasonable prices to attract young and discerning tourists and business travellers.

The hotel buildings, guest rooms, restaurants and facilities were created by award-winning design teams to offer a complete chic and elegant style. The two towers along the harbour front will contain about 670 rooms all overlooking the spectacular Victoria Harbour. An all-day dining restaurant and a rooftop restaurant & bar will offer outdoor seating so guests can enjoy a panoramic harbour view from different spots. Comprehensive facilities will include a rooftop outdoor swimming pool, sauna, steam rooms and a 24-hour gym. The hotel podium will be connected to the 80,000-square-foot Harbour North

phase one that will open in the second half next year. Guests will have easy access to shopping, leisure and gourmet restaurants. The adjoining second phase of Harbour North adjacent to the waterfront promenade will cover about 140,000 square feet and will open in late 2019.

New hotel in Sha Tin

The Group is building a quality hotel with 680 rooms in Siu Lek Yuen in Sha Tin to complement the Royal Park Hotel nearby. The project is progressing well with expected completion in the first half of 2019.

集團在香港的酒店組合將在未來數年加入兩名新成員，擴大業務網絡之餘，亦可增加集團的經常性收入。位於北角海旁的海匯酒店預期於2018上半年開始營運，而位處沙田小瀝源的酒店的大樓主結構已經完成，現正安裝屋宇設備。

北角海匯酒店

集團在北角海旁發展匯聚住宅、商場及酒店的綜合項目，當中的酒店名為海匯酒店，現時已經取得佔用許可證，正籌備開幕事宜，預期可於明年上半年投入服務。

海匯酒店位置優越，交通方便，距離港鐵北角站僅數步之隔，渡輪碼頭及其他公共交通工具亦近在咫尺。酒店將以實惠價格提供豪華住宿服務，吸引一眾年輕及精明的旅客和商務客人。

建築設計由獲獎無數的星級團隊負責，以時尚典雅的風格貫穿兩幢大樓、酒店客房、餐廳以至其他設施。項目由兩幢大樓組成，建於海旁地段，全部約670間客房均坐擁維多利亞港優美景致；而全天候餐廳以及頂樓餐廳和酒吧亦設置戶外座位，讓旅客可以多角度觀賞迷人的維港景色，享有難忘的住宿體驗。酒店配套設施齊備，設有頂層戶外游泳池、桑拿室、蒸氣浴室及24小時健身室，平台更將連接商場項目北角匯。旅客可輕鬆到達佔地約80,000平方呎的北角匯一期，盡情購物、消閒及享受環球美食。北角匯一期預計於明年下半年落成；而毗鄰連繫海濱長廊的北角匯二期則佔地約140,000平方呎，預計於2019年底正式開幕。

沙田新酒店

集團現正在沙田小瀝源發展一間優質酒店，與區內的帝都酒店屬姊妹項目。酒店將提供680間客房，工程進度理想，預計可於2019上半年開業。



The primary structure of the new hotel in Sha Tin is complete
位於沙田的新酒店現已完成大樓主結構工程



Unrivalled sea views from the rooftop restaurant & bar (above) and all-day dining restaurant (below) at Hotel VIC on the Harbour (rendering)
海匯酒店的頂樓餐廳和酒吧(上圖)及全天候餐廳(下圖)可享廣闊海景(效果圖)



All guest rooms and suites at Hotel VIC on the Harbour offer a stunning Victoria Harbour view (rendering)
海匯酒店所有客房和套房均坐擁維多利亞港優美景致(效果圖)